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Zápis z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Černčice, 

konaného dne 17. 6. 2020 od 19.00 hodin v tělocvičně 

Přítomni: Ing. Martin Machů, Tomáš Katzer, Ing. Vladimír Fiedler, Ing. Jiří Novák, Jaroslava 

Jelenová, Mgr. Markéta Poláčková, Mgr. Miroslava Ježková 

Hosté: dle prezenční listiny 

___________________________________________________________________________ 

1. Zahájení a schválení programu 

Starosta zahájil zasedání v 19:00 hodin, přivítal přítomné a konstatoval, že přítomno je všech 

7 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Starosta seznámil přítomné s 

návrhem programu v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

Navrhovaný program: 

1. Zahájení a schválení programu 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatelky  

3. Kontrola plnění úkolů 

4. Schválení rozpočtu na rok 2020  

5. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2019 

6. Schválení účetní závěrky obce za rok 2019 

7. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Černčice za rok 2019 

8. Schválení kompetence starosty schvalovat rozpočtová opatření dle § 102 zákona 

128/2000 Sb. (do 200 tis. Kč) 

9. Návrh na prominutí za školné a školní družinu  

10. Smlouva o poskytnutí dotace Královéhradeckého kraje na prodejnu 

11. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. – školka  

12. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, a.s. – Horka 

13. Schválení zařazení území obce do působnosti MAS Mezi Úpou a Metují na období 2021 - 

2027  

14. Souhlas s podnájmem části pozemků parc. č. 339/1 k.ú. Vršovka společnosti EUROVIA 

CS, a.s. za účelem ukládání čistých vytěžených stavebních materiálů (zemina, suť, 

štěrkodrť) a souhlas s touto smlouvou. 

15. Smlouva s OSA  

16. Smlouva o směně pozemků – prodejna  

17. Změna užívání místností v ZŠ Černčice (herna a jídelna) na třídu 

18. Smlouva o dodávce vody a odvádění odpadních vod - Vodovody a kanalizace Náchod, 

a.s. 
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19. Pověření starosty či jiného zastupitele k uzavírání sňatků, určení místa oddávání, určení 

obřadních dnů a souhlas s užíváním závěsného odznaku s velkým státním znakem.  

20. Ostatní, aktuality  

21. Diskuze 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. Starosta dal hlasovat o 

návrhu programu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program.  

Výsledek hlasování: Pro: 7  Proti: 0  Zdrželi se: 0 

 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatelky 

Pan starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Mgr. Markétu Poláčkovou a Tomáše Katzera a 

zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou. K návrhu byla vznešena připomínka Mgr. M. 

Poláčkové o tom, že byl mnohaletou tradicí zapisovatel místostarosta (časově náročná, 

zodpovědná práce), proč tomu tak není. Odpověď pana starosty: navrženého zapisovatele 

dnešního zasedání doporučuji ponechat, o příštím zapisovateli je možné se domluvit. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu paní Mgr. Markétu Poláčkovou 

a pana Tomáše Katzera a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6    Proti: 0  Zdrželi se: 1 (Mgr. Poláčková) 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola plnění úkolů 

Žádné úkoly z minulého zasedání OZ nebyly. 

 

4. Schválení rozpočtu na rok 2020 

Rozpočet byl před schválením vyvěšen na úřední desce po dobu 15 dnů. Rozpočet na rok 2020 

je vyrovnaný. Příjmy a výdaje činí 7 925 000 Kč. Závaznými ukazateli jsou stanoveny 

paragrafy. Pokles oproti skutečnosti loňského roku je o 641 855 Kč. Starosta seznámil občany 

s některými důležitými položkami rozpočtu. Také poděkoval paní Jelenové za vypracování 

návrhu. 
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Dotazy: PhDr. Tomanová: V loňském roce byla naplánovaná rekonstrukce prodejny, byla 

poskytnuta dotace, počítá se s tím? Odpověď pana starosty:  Smlouva o poskytnutí dotace na 

rekonstrukci obecní prodejny je v samostatném bodu programu a v rozpočtu je s tím počítáno. 

Pan M. Novotný: Co se plánuje při rekonstrukci rybníka? Odpověď pana starosty: informace 

o rekonstrukci rybníka bude v bodě příštího zastupitelstva. 

Pan M. Novotný: Celý den se zavlažují kurty, proteče mnoho vody. Odpověď pana Tomáše 

Katzera: Antuka bez vody ztrácí hodnotu. V loňském roce se udělaly přípravné kroky pro 

vybudování dokonalejšího systému zavlažování (závlaha ze studně, možnost programování). 

Pan M. Novotný: Proč sem jezdí cizí lidé hrát volejbal, ať chodí pouze obyvatelé Černčic. 

Odpověď pana Ing.  Fiedlera: Při pondělním volejbalovém tréninku je většina černčických. 

Pan Wolf: Proč je stejná cena pro místní i cizí občany? Odpověď pana starosty: Není možné 

mít dvojí ceny. 

Pan V. Stonjek: Na čištění odpadních vod v ZŠ je naplánovaná částka 140 000 Kč. Tato 

částka je nedostatečná. Je nutno doprojektovat tříkomorový septik. Odpověď pana starosty: 

Souhlasím, je to pouze předběžný odhad. 

Pan V. Stonjek: Byt za školkou. Jakou formou chcete rekonstruovat topení? Jako byt se tento 

prostor nehodí. Aby došlo k úspoře energie, je nutno zateplit. 

Pan Ing. Novák: Na kdy se plánuje koupě sklápěcího vozu za traktor? Odpověď pana 

starosty: Po schválení rozpočtu se začne. 

 

Návrh usnesení:  

 

OZ schvaluje rozpočet na rok 2020 jako vyrovnaný ve výši příjmů a výdajů 7 925 000 

Kč. Závaznými ukazateli jsou stanoveny paragrafy. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

  

5. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2019 

Pan starosta přítomné seznámil se závěrečným účtem. Ve zprávě o výsledku přezkoumání 

hospodaření obce Černčice za rok 2019 nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Je k nahlédnutí 

na úřední desce obce Černčice. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Závěrečný účet za rok 2019 s vyjádřením 

souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 
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6. Schválení účetní závěrky obce za rok 2019 

Pan starosta přítomné seznámil s účetní uzávěrkou. Ve zprávě o přezkoumání výsledku 

hospodaření nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Příjmy činily 8 566 855,09 Kč, výdaje činily 

11 282 512,34 Kč. Rozpočet za rok 2019 skončil jako schodkový se schodkem ve výši           

2 715 657,25 Kč. Schodek byl kryt přebytkem hospodaření z minulých let. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku obce za rok 2019. 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

7. Schválení účetní závěrky příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Černčice za rok 

2019 

Mgr. Ježková informovala občany, že výsledek hospodaření příspěvkové organizace byl  – 

136 718,76 Kč. Překročení rozpočtu bylo způsobeno zvýšenými mzdovými náklady 

zaměstnanců, kteří jsou hrazeni z obce, výdaji při napadení počítačové sítě hackery a 

zvýšenými poplatky za energii. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ 

Černčice za rok 2019 a schvaluje úhradu ztráty ve výši 136 718,76 Kč z rezervního 

fondu organizace. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

 

8. Schválení kompetence starosty schvalovat rozpočtová opatření dle § 102 

zákona 128/2000 Sb. (do 200 tis. Kč) 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje oprávnění starosty obce schvalovat rozpočtová 

opatření dle § 102 zákona 128/2000 Sb. v těchto případech: 

- zapojení přijatých účelových prostředků (transfery, dotace) 

- ostatní do výše do 200 tis. Kč 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 
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9. Návrh na prominutí za školné a školní družinu  

Mgr. Ježková zdůvodnila svůj návrh. Důvodem bylo uzavření Základní školy a Mateřské 

školy, Černčice, okres Náchod od 16. 3. 2020 do 24. 5. 2020 nařízením Vlády ČR z důvodu 

nepříznivého vývoje epidemiologické situace výskytu COVID – 19. Po nástupu žáků do školy 

škola pracuje v jiném režimu, školní družina do konce školního roku není. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje prominutí úplaty za školné v mateřské škole 

200 Kč za měsíc duben, 200 Kč za měsíc květen. Schvaluje prominutí úplaty za školní 

družinu (50 Kč odpolední, 20 Kč ranní) za měsíc duben – červen 2020. 

Výsledek hlasování: Pro: 7   Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

 

10. Smlouva o poskytnutí dotace Královéhradeckého kraje na prodejnu  

Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje schválilo poskytnutí dotace z Programu obnovy 

venkova na opravu místní prodejny ve výši 1 050 000 Kč. Ve skutečnosti tato částka nesmí 

přesáhnout 30,1 % skutečných výdajů. Termín realizace je do konce listopadu 2021 a týká se 

rekonstrukce vnitřních částí. 

Dotaz Mgr. Poláčkové: V jaké fázi je podání dotace na zateplení prodejny? Odpověď pana 

Ing. Fiedlera: Rozpočet na celou rekonstrukci prodejny je cca 6 200 000 Kč bez DPH. Nabízí 

se požádání o dotace z dalších dotačních titulů pro zateplení, výměnu tepelného zdroje, 

výměnu otvorů např.: OPŽP nebo národní dotace. Odpověď pana starosty: Je dobré vyčkat na 

lepší příležitost dotačních titulů. 

PhDr. Tomanová: Jak se bude realizovat rekonstrukce? Odpověď pana Ing. Fiedlera: 

Budeme se snažit získat dotaci i na druhou část rekonstrukce, výhodou by byla realizace 

najednou. Realizace po částech by byla obtížná. 

Pan J. Poláček: Dotace 30 % z celkových nákladů je nevýhodná. Odpověď Mgr. Poláčkové: 

Z kraje jsme žádali o 1 500 000 Kč, z celkového počtu 170 žádostí uspělo 72 a mezi ně se 

rozdělilo 50 mil. Kč. Více peněz na občanskou vybavenost získat nešlo. Je potřeba ještě podat 

žádost o dotaci na zateplení, rozpočet je rozdělen a připraven.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z dotačního fondu 

Královéhradeckého kraje č. 20POVU1-0091 na rekonstrukci obecní prodejny č.p. 3 

v Černčicích. 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č.10 bylo schváleno. 

 

11. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, 

a.s. – školka 

Pan starosta vysvětlil důvod zřízení věcného břemene (připravovaná rekonstrukce MŠ). 



6 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2019938/VB/1 Černčice – knn pro č.p.6 . 

MŠ a to mezi obcí Černčice a ČEZ Distribuce, a.s., TELKABEL CR s.r.o., Ing. Milan 

Novák. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

 

12. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ Distribuce, 

a.s. – Horka 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-2007644/1 Bohuslavice n/M, Horka, 

Rekonstrukce NN a to mezi obcí Černčice a ČEZ Distribuce, a.s. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

 

13. Schválení zařazení území obce do působnosti MAS Mezi Úpou a Metují na 

období 2021 - 2027  

Pan starosta informoval, že končí rozpočtové období MAS Mezi Úpou a Metují. MAS 

potřebuje souhlas, že obce budou pokračovat ve spolupráci dál. Díky MAS můžeme získat 

dotace malého rozsahu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zařazení území obce do územní působnosti MAS 

Mezi Úpou a Metují na období 2021–2027. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

14. Souhlas s podnájmem části pozemků parc. č. 339/1 k.ú. Vršovka společnosti 

EUROVIA CS, a.s. za účelem ukládání čistých vytěžených stavebních materiálů 

(zemina, suť, štěrkodrť) a souhlas s touto smlouvou. 

Pan starosta informoval, že se jedná o pozemek ve Vršovce. Předmětem smlouvy je uložení 

nadbytečného čistého stavebního materiálu. Souhlas byl pouze ústně, teď se souhlas písemně 

stvrzuje smlouvou. 



7 
 

Na návrh paní Mgr. Markéty Poláčkové bylo domluveno, že návrh smlouvy bude ještě upraven a 

projednán na příštím zastupitelstvu.  

Bodem usnesení to bude v příštím zasedání OZ. 

 

15. Smlouva s OSA  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu s OSA.  

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno. 

 

16. Smlouva o směně pozemků – prodejna 

Paní Jelenová informovala, že v loňském roce byl schválen záměr, teď bychom měli schválit 

smlouvu kvůli vkladu do katastru, OZ nebylo usnášeníschopné. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu na směnu pozemků mezi obcí Černčice 

a SJM Nývltových. 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno. 

 

17. Změna užívání místností v ZŠ Černčice (herna a jídelna) na třídu 

Mgr. Ježková informovala občany o současné situaci ve škole. Zájem o naši školu roste, 

během tohoto školního roku přestoupili další 3 žáci. Kapacita školy je naplněna, ale velikost 

místnosti školní družiny neodpovídá velikosti počtu žáků, kteří by se měli zde v příštím 

školním roce vyučovat. Je nutné probourat příčku a spojit jídelnu a hernu a jednu místnost. 

Vše by mělo být hotové do konce srpna.  

Pan V.Stonjek: Jedná se o navýšení kapacity školy? Mgr.Ježková: Nejedná, kapacita 

zůstává stejná. 

Pan V. Stonjek: Zda se stihne rekonstrukce. Pan Ing. Fiedler doplnil informace, že je třeba 

zažádat o změnu užívání na stavební odbor v Novém Městě. Ze stavebních prací se jedná o 

zbourání příčky, úpravu podlahy a osvětlení, které by se mělo vejít do 50 000 Kč. Dále 

informoval, že je ve škole otevřená realizace projektu rekonstrukce sociálního zařízení, která 

se započala v květnu 2015. Celková rekonstrukce je rozdělena do 4 etap (1. etapa je hotová, 2. 

etapa je rekonstrukce sociálního zařízení za kuchyní, 3. etapa rekonstrukce sociálního zařízení 

v bytu a 4. etapa elektroinstalace v rekonstruovaných částech). 

Mgr. Poláčková: Elektroinstalace by se měla udělat už teď. Pan Ing. Fiedler odpověděl, že 

je součástí rekonstrukce sociálního zařízení ve škole (4. etapa). 
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Mgr. Poláčková: Prioritou pro mě je septik a biofiltr, aby nedocházelo ke znečišťování 

povrchové vody. Pan starosta odpověděl, že v současné době dochází ke zjišťování stavu. 

Pan V. Stonjek: Upozornil, že je nutné postupovat při změně stavu užívání podle legislativy a 

do konce srpna se to nemůže stihnout. Odpověď pana Ing. Fiedlera: Ano, podle legislativy se 

postupovat bude a termín se stihne. 

Pan V. Stonjek: Jak je možné, že už se na tom pracuje, když záměr se schvaluje až dnes? 

Odpověd pana Ing.Fiedlera: Obec to nic nestojí, zjišťujeme stav. 

Pan V.Stonjek zpochybnil cenu za zbourání zdi a nové osvětlení ve výši 50 000 Kč. 

 Mgr. Poláčková: Pokud se bude bourat příčka, žádám zastupitele, aby se při jednom 

nepořádku udělaly i nové rozvody elektroinstalace a nový beton v družině. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje záměr na propojení herny a jídelny v ZŠ 

Černčice, čímž by vznikla třída pro výuku.  

Výsledek hlasování: Pro: 4 (Machů, Fiedler, Katzer, Ježková)   

            Proti: 1 (Jelenová)   

            Zdrželi se: 2(Poláčková, Novák) 

Usnesení č. 17 bylo schváleno. 

 

18. Smlouva o dodávce vody a odvádění odpadních vod - Vodovody a 

kanalizace Náchod, a.s. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o dodávce vody a odvádění odpadních 

vod pro obecní úřad (č.p.8) a hřbitov mezi obcí Černčice a Vodovody a kanalizace 

Náchod, a.s.  

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno. 

 

19. Pověření starosty či jiného zastupitele k uzavírání sňatků, určení místa 

oddávání, určení obřadních dnů a souhlas s užíváním závěsného odznaku 

s velkým státním znakem. 

I. Zastupitelstvo obce Černčice pověřuje dle § 658 odst. 1 zákona č. 89/2012 Sb., 

občanský zákoník, ve znění pozdějších předpisů, a § 11a odst. 1 zákona č. 301/2000 Sb., 

o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, k přijímání projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do 

manželství, tyto členy zastupitelstva obce Černčice: Martina Machů. 
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Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 19. I. bylo schváleno. 

 

 II.  Zastupitelstvo obce Černčice stanovuje, že pověření členové zastupitelstva obce 

Černčice, uvedení v bodě I. tohoto usnesení, mohou v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., 

o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, užívat závěsný odznak s velkým 

státním znakem při občanských sňatcích a při dalších občanských obřadech. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 19.II.  bylo schváleno. 

 

III. Zastupitelstvo obce Černčice určuje dle § 663 odst. 1 zákona č. 89/2012 Sb., 

občanský zákoník, ve znění pozdějších předpisů, a v dle § 11a odst. 3 zákona č. 301/2000 

Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění 

pozdějších předpisů, místo pro uzavírání manželství a pro konání slavnostních obřadů: 

Zasedací místnost OÚ Černčice. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 19.III.  bylo schváleno. 

 

IV. Zastupitelstvo obce Černčice určuje dle § 12 zákona č. 301/2000 Sb., o matrikách, 

jménu a příjmení a o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších 

předpisů, obřadními dny pro uzavírání manželství a pro konání slavnostních obřadů, 

těmi jsou: pátek a sobota. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 19.IV.  bylo schváleno. 

 

20.  Ostatní, aktuality 

Souhlas se zadáním akce a podmíněný příslib dotace - revitalizace obecní 

nádrže 

Pan starosta informoval, že došlo ke změně ze strany Ministerstva zemědělství. Z uznatelných 

nákladů byly vyčleněny náklady na odstranění sedimentu ve výši 643 000 Kč, dotace bude jen 

70 % a ne 90 %. Důvodem byl přetlak žádostí. 

Pan L. Poláček: V jiných vesnicích se skladuje kal na vlastním pozemku, po čase se zjišťuje, 

zda je třeba kaly vyvézt na čističku, někdy to není nutné. Odpověď pana starosty: Ano takto 

by šlo postupovat, nyní nově není zákonná povinnost vše automaticky odvážet na čističku. 

Mgr. Poláčková: Rybník je naprostá priorita. 
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Paní Seidlová: Hrozí nebezpečí povodní. 

Paní Jelenová: Je to priorita z hlediska povodní, neměli bychom se bát sáhnout na finanční 

rezervu obce. 

Pan starosta: Do konce července bychom měli promyslet způsob, jakým revitalizace obecní 

nádrže započne. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje záměr na rekonstrukci septiků u školy a 

tělocvičny.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 7    Proti: 0  Zdrželi se: 0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno. 

 

Informace jednosměrka k hnojišti 

V souvislosti s uzavírkou silnice směrem na Bohuslavice je zapotřebí usměrnit provoz pod 

vesnicí směrem ke hnojišti. Byla navržena přechodná úprava jednosměrky z Černčic ke 

hnojišti. Je vydané kladné stanovisko od Policie ČR, všichni občané žijící podél této cesty 

souhlasí. 

Pan V. Stonjek: Zda je možné přemístit označení Průjezd zakázán od Stonjeků nahoru 

k lipce. 

Paní Jelenová: Návrh opravení cesty od hnojiště k Osíčku. 

Pan L. Poláček: Vybudování výhybných míst. 

Odpověď pana starosty: V době do konce října 2020 je prioritou jednosměrka. 

 

 

Výkres rekonstrukce silnice Bohuslavice – Nové Město nad Metují 

Pan starosta vyzval občany, že je možné nahlédnout do výkresů rekonstrukce silnice 

Bohuslavice – Nové Město nad Metují a vysvětlit nejasnosti. 

 

Vršovka zákaz vjezdu 

Paní H. Netíková: Návrh na opravu radaru a doporučení snížit rychlost na 40 km/h. Odpověď 

paní Jelenové: Přes DSO Metuje je objednaná oprava. Doplnění pana Katzera: Bylo 

vzneseno 12 požadavků, paní Hovorková poptává nabídku cen na opravu. 
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Paní H. Netíková: Je ve smlouvě oprava cest a chodníků?. Odpověď pana starosty: Při 

poškození je nutná fotodokumentace, která se předloží Eurovii CS. 

Pan M. Novotný: Plánuje se umístění průjezdného radaru? Odpověď paní Jelenové: Nejde, je 

krátká trasa pro změření rychlosti. 

Pan O. Černý: Existuje jiný způsob měření rychlosti? Odpověď pana starosty: Vše je 

spojeno s obrovskými finančními náklady. 

Pan Ing. Novák: Je možné zatrubení části potoka mezi drahou a silnicí? Odpověď pana 

starosty: Je dobře udělaný projekt, je naplánován propustek s dostatečným průměrem, 

možnost nahlédnutí do projektu a vysvětlení. 

Pan M. Novotný: byly odvezeny kostky ze zastávky. 

Paní Seidlová: Bude vybudován přechod pro chodce? Odpověď pana starosty: Počítá se 

s místem pro přecházení. 

Pan O. Černý: Při zvětšení propustku se zvýší průtok pod tratí, voda se tak nahromadí před 

rybníčkem. Odpověď pana starosty: Při zvětšení propustku se průtok nezvýší. 

Pan V. Zítko: Zmínil důležitost rekonstrukce rybníku. 

Paní Netíková: Nutnost čištění potoka. Odpověď pana starosty: Není to zákonná povinnost 

Povodí Labe, je to na nás. 

Pan M. Novotný: Potok si čistíme sami. 

Pan O. Černý: Je možné spojit odbahnění rybníka u Lukáškových s odbahněním velkého 

rybníka? Odpověď pana starosty: Rybníček u Lukáškových není v projektu, vše musí být 

v souladu s legislativou. 

 

21. Diskuze  

Pan M. Černý: Uvažuje se o koupi č.p. 32? Odpověď pana Katzera: Neuvažuje se, nabídka 

byla za jiné situace. Pan starosta: Prověřuje se možnost řešení obtížné situace. Při 

problémech neváhat volat Městskou policii, urychlí to proces jednání. 

PhDr. Tomanová: Končí prodloužení lhůty na rekultivaci svahu, který měl být osázen. Je to 

dlouholetý problém, obec by měla vstoupit do jednání. 

Pan V. Stonjek pokračoval, že by se měla vyžádat projektová dokumentace instalované 

čistírny odpadních vod, zda není překračována kapacita vzhledem k počtu přihlášených 

obyvatel. Výtok z čistírny je svahem do potoka. Pravděpodobně došlo k přerušení 

kanalizačního potrubí při sedání svahu, na výtoku nic neteče, teče pravděpodobně do svahu, 

který začíná zapáchat. Bylo by potřeba zjistit kapacitu instalované čistírny odpadních vod a 

počet přihlášených obyvatel v tomto domě.  

 

Pan starosta Ing. Martin Machů ukončil zasedání ve 20.55 hodin. 
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Usnesení z veřejného zasedání zastupitelstva obce Černčice konaného dne 17. 6. 2020 od 

19 hodin v tělocvičně. 

 

OZ schvaluje: 

1. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje navržený program. 

 

2. Zastupitelstvo obce Černčice určuje ověřovatele zápisu paní Mgr. Markétu 

Poláčkovou a pana Tomáše Katzera a zapisovatelku Mgr. Miroslavu Ježkovou. 

 

4. OZ schvaluje rozpočet na rok 2020 jako vyrovnaný ve výši příjmů a výdajů 7 925 

000 Kč. Závaznými ukazateli jsou stanoveny paragrafy. 

 

5. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Závěrečný účet za rok 2019 s vyjádřením 

souhlasu s celoročním hospodařením, a to bez výhrad. 

 

6. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku obce za rok 2019. 

 

7. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje účetní závěrku příspěvkové organizace 

ZŠ a MŠ Černčice za rok 2019 a schvaluje úhradu ztráty ve výši 136 718,76 Kč 

z rezervního fondu organizace. 

 

8. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje, oprávnění starosty obce schvalovat 

rozpočtová opatření dle § 102 zákona 128/2000 Sb. v těchto případech: 

a. zapojení přijatých účelových prostředků (transfery, dotace) 

b. ostatní do výše do 200 tis. Kč 

 

9. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje prominutí úplaty za školné v mateřské 

škole 200,- Kč za měsíc duben, 200,- Kč za měsíc květen. Schvaluje prominutí 

úplaty za školní družinu (50,- Kč odpolední, 20,- Kč ranní) za měsíc duben – 

červen 2020. 

 

10. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z dotačního 

fondu Královéhradeckého kraje č. 20POVU1-0091 na Rekonstrukci obecní 

prodejny č.p. 3 v Černčicích. 

 

11. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-2019938/VB/1 Černčice – 

knn pro č.p.6 . MŠ a to mezi obcí Černčice a ČEZ Distribuce, a.s., TELKABEL 

CR s.r.o., Ing. Milan Novák 

 

12. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení 

věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IE-12-2007644/1 Bohuslavice 

n/M, Horka, Rekonstrukce NN a to mezi obcí Černčice a ČEZ Distribuce, a.s. 
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13. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje zařazení území obce do územní 

působnosti MAS Mezi Úpou a Metují na období 2021–2027. 

 

14. Odloženo na příští zastupitelstvo 

 

15. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu s OSA. 

  

16. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje smlouvu na směnu pozemků mezi obcí 

Černčice a SJM Nývltových. 

 

17. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje záměr na propojení herny a jídelny v ZŠ 

Černčice, čímž by vznikla třída pro výuku. 

 

18. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje Smlouvu o dodávce vody a odvádění 

odpadních vod pro obecní úřad (č.p.8) a hřbitov mezi obcí Černčice a Vodovody 

a kanalizace Náchod, a.s.  

19.  

I. I. Zastupitelstvo obce Černčice pověřuje dle § 658 odst. 1 zákona č. 

89/2012 Sb., občanský zákoník, ve znění pozdějších předpisů, a § 11a odst. 

1 zákona č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně 

některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů, k přijímání 

projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, tyto členy 

zastupitelstva obce Černčice: Martina Machů. 

II. II. Zastupitelstvo obce Černčice stanovuje, že pověření členové 

zastupitelstva obce Černčice, uvedení v bodě I. tohoto usnesení, mohou v 

souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění 

pozdějších předpisů, užívat závěsný odznak s velkým státním znakem při 

občanských sňatcích a při dalších občanských obřadech. 

III. III. Zastupitelstvo obce Černčice určuje dle § 663 odst. 1 zákona č. 

89/2012 Sb., občanský zákoník, ve znění pozdějších předpisů, a v dle § 11a 

odst. 3 zákona č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně 

některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů, místo pro 

uzavírání manželství a pro konání slavnostních obřadů: Zasedací místnost 

OÚ Černčice. 

IV. 19. IV. Zastupitelstvo obce Černčice určuje dle § 12 zákona č. 301/2000 

Sb., o matrikách, jménu a příjmení a o změně některých souvisejících 

zákonů, ve znění pozdějších předpisů, obřadními dny pro uzavírání 

manželství a pro konání slavnostních obřadů, těmi jsou: pátek a sobota. 

 

20. Zastupitelstvo obce Černčice schvaluje záměr na rekonstrukci septiků u školy a 

tělocvičny. 

 

21. Doplnění z ustavující schůze dne 6. 5. 2020 

Paní Mgr. Markéta Poláčková uvedla, že chybělo usnesení z volby předsedy 

kontrolního výboru. Byla navržena Mgr. M. Poláčková. Výsledek hlasování: Pro: 3 

(Poláčková, Jelenová, Novák) Proti: 4 (Machů, Fiedler, Katzer, Ježková) Zdrželi se: 0 
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Zapisovatel: Mgr. Miroslava Ježková …………………….  dne …………………. 

 

Ověřovatelé: Mgr. Markéta Poláčková…………………….  dne …………………. 

 

                      Tomáš Katzer  …………………….  dne …………………. 

 

 

Starosta: Ing. Martin Machů  …………………….  dne …………………. 


